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Protokół nr 12/11 
z posiedzenia 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 
i Porządku Publicznego 

z dnia 26 października 2011 r. 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 

Wiceprzewodniczący Zdzisław Kowalczyk, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych 

gości. 
 
Ad.2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 

• Członkowie 

Zdzisław Kowalczyk 

Piotr Gorynia  

Kazimierz Musielak 

Kazimiera Puślednik 

Jarosław Jędrkowiak 

Mikołaj Rogala 

Podczas stwierdzania quorum nieobecny był Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz 

Marszałek.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył również: 

• Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak  
 
Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Pan Zdzisław Kowalczyk przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 

głosowania porządek został przyjęty głosami 6 głosów „za”, podczas nieobecności 
Radnego Pana Grzegorza Marszałka 

 

Ad. 4 
Protokół nr 11/11 z dnia 23 września  2011 r. przyjęto w wyniku głosowania: 6 głosów 
,,za”, podczas nieobecności Radnego Pana Grzegorza Marszałka. 
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Ad. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr IX/93/11 w 

sprawie zawarcia porozumień z Gminami Powiatu Gostyńskiego w zakresie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2011/2012. 

Projekt uchwały przedstawił Członek Zarządu Pan Ptak Jerzy.  

Poinformował, że w trakcie podpisywania z gminami porozumień stanowiących realizację 

przedmiotowej uchwały Zarząd stwierdził, że zachodzi potrzeba dokonania korekt niektórych 

zapisów. Np. ustalenia, że wskazane w porozumieniu stawki są to ceny maksymalne, które 

mogą ulec obniżeniu. Przewidując możliwość wprowadzania innych zmian do porozumień 

Zarząd proponuje zmianę zapisu § 1 ust. 2 przedmiotowej uchwały i tym samym 

umożliwienie bieżącego wprowadzania zmian i korekt porozumienia bez konieczności 

wprowadzania zmian do uchwały Rady Powiatu. 

Poinformował, że na dzień dzisiejszy 5 gmin podpisało porozumienia, za wyjątkiem gminy 

Gostyń i gminy Krobia. Wynika to tylko z czystej formalności.  

Radny Jędrkowiak zapytał, czy z tymi gminami były podpisane aneksy.  

Pan Jerzy ptak odpowiedział, że aneksy zostaną podpisane po przyjęciu przez Radę 

Powiatu powyższej uchwały.  

Radny Jędrkowiak zabierając głos złożył wniosek, aby § 1 projektu uchwały otrzymał 
brzmienie: 

Dotychczasowe brzmienie § 1 ust. 2 uchwały Nr IX/93/11 w sprawie zawarcia porozumień z 

Gminami Powiatu Gostyńskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w 

sezonie 2011/2012 o treści: „Treść porozumienia stanowi załącznik do niniejszej 
uchwały” zastępuje się brzmieniem: 

„Szczegółowe warunki realizacji zadania określi Zarząd Powiatu w odrębnych 

porozumieniach.” 

 

Wniosek przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za”, 2 głosy wstrzymujące, podczas 
nieobecności 1 radnego. 
 
Projekt uchwały z zaproponowaną zmianą zaopiniowano pozytywnie w wyniku 
głosowania: 3 głosy „za”, 3 głosy wstrzymujące, podczas nieobecności 1 radnego.  
 
 
Ad.5 b)  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych 

w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu.  
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Projekt uchwały przedstawił Członek Zarządu Pan Jerzy Ptak.  

Poinformował, że w uchwale nr IX/94/11 z dnia 25 sierpnia 2011 r. nie zostały uwzględnione 

koszty, o których mowa w art. 130a ust. 2a ustawy – Prawo o ruchu drogowym – tj. koszty 

jakie musi pokryć właściciel pojazdu w przypadku wycofania dyspozycji usunięcia pojazdu 

(np. w przypadku odbioru pojazdu z miejsca zdarzenia po wydaniu dyspozycji jego 

usunięcia).  

Ponadto złożone oferty na realizację omawianego zadania odbiegają od stawek ustalonych 

przez Radę. Zatem z uwagi na konieczność ponoszenia kosztów wynikających z 

ustawowych obowiązków należy ustalić stawki opłat w wysokości wynikającej z art. 130a ust. 

6a przedmiotowej ustawy.  

Dodał, że w poprzedniej uchwale nie przewidziano sytuacji dotyczącej odstąpienia od 

sytuacji usunięcia pojazdu, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie 

usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia. 

Radny Jędrkowiak zapytał, z czego wynika zmiana stawek.  

Pan Ptak wyjaśnił, że stawki były przyjęte tak jak dotychczas, a w tej chwili zostały one 

zweryfikowane. Dodał, że nigdy te najwyższe stawki wynikające z ustawy nie były brane pod 

uwagę. Wyjaśnił również, że potencjalny usługodawca przedstawił wyższe stawki, ponieważ 

dotychczas przyjęte odbiegały od stawek rynkowych.  

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i 
przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w 
wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu Komisja zaopiniowała 
pozytywnie w wyniku głosowania: 6 głosów „za”, podczas nieobecności 1 radnego.  

  

Na posiedzenie przybył Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Marszałek. 

 

Ad. 6 

W wolnych głosach i wnioskach Przewodniczący Komisji odczytał odpowiedź Zarządu na 

wniosek Komisji dotyczący remontu wyjścia ewakuacyjnego oraz budowy podjazdu dla osób 

niepełnosprawnych na potrzeby ŚDS w Chwałkowie (w załączeniu do protokołu).  

Radny Musielak wyjaśnił, że działalność ŚDS finansowana jest przez Wojewodę 

Wielkopolskiego. Stwierdził, że należałoby się zwrócić o przyznanie środków na ten cel do 

Wojewody Wielkopolskiego. Dodał także, że Dyrektor Janaszak deklarował, że ŚDS będzie 

kosztował Powiat 30 tys zł a koszty te zdaniem radnego są znacznie wyższe.  

Przewodniczący Komisji wyjaśni, że Zarząd Powiatu powinien przeanalizować zadania, 

które zostały zaplanowane w budżecie i ewentualnie z niektórych zrezygnować. Stwierdził, 

że możnaby np. zrezygnować z budowy drogi w Zimnowodzie, gdyż nie musi być ona 
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realizowana teraz. Dodał także, że planuje się zakup samochodu dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu oraz Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu. 

Stwierdził, że należy się zastanowić nad tym czy samochody te są niezbędne ww 

jednostkom.   

Przewodniczący Komisji ponownie zabierając głos wyjaśnił, że należałoby się zająć także 

sprawą karetek pogotowia ratunkowego.  

Radny Jędrkowiak stwierdził, że temat karetek należy omówić na jednym z kolejnych 

posiedzeń Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego.  

Radny Gorynia zabrał głos w kwestii dotyczącej remontu wyjścia ewakuacyjnego oraz 

budowy podjazdu dla osób niepełnosprawnych na potrzeby ŚDS w Chwałkowie. Wyjaśnił, że 

należałoby zobligować Zarząd Powiatu, aby zwrócił się do Wojewody o przyznanie środków 

na ww cel, przedstawiając Wojewodzie zalecenia pokontrolne Straży Pożarnej oraz wniosek 

Komisji Samorządowo – Organizacyjnej i Porządku Publicznego.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja postanowiła, aby Zarząd Powiatu wystąpił do 
Powiatowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o sfinansowanie 
zadania pn: „Remont wyjścia ewakuacyjnego oraz budowa podjazdu dla osób 
niepełnosprawnych na potrzeby ŚDS w Chwałkowie”.  
 

Powyższą decyzję Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 7 głosów „za”. 

 
 
 
Ad.7 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Grzegorz Marszałek 

podziękował zebranym za przybycie, po czym zamkną posiedzenia komisji. 

 

 

 

     Przewodniczący Komisji 

Samorządowo-Organizacyjnej 

      Grzegorz Marszałek 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


